
PROTOKOLL fört vid sammanträ

de med Djurgårdens Idrottsförening å 

Gustaf Wasa-automaten, Upplandsgatan 

51, torsdagen den 8 november 1928.

§ 1.

Till justeringsmän för dagens protokoll valdes 

hrr David Karlsson s:or och Axel Schörling.

§ 2.

Till föreningens ombud vid höstens förbundsmö

ten valdes:

till Svenska Bandyförbundet: hr Fred Skoglund med 
hr Frithiof Larsson som suppleant;

till Svenska Ishockeyförbundet: hr Ruben Allinger 
med hr Folke Andersson som suppleant;

till Svenska Brottningsförbundet; hr David Karls
son s:or med hr Henrik Svensson som 
suppleant;

till Svenska Skidförbundet: hr Eskil Schumann med 
hr Gunnar Tandberg som suppleant;

till Svenska Idrottsförbundet: hr Bertil Norden
skjöld med hr Harry Carlsson som 
suppleant;

till Svenska Fäktförbundet: hr Bertil Nordenskjöld 
med hr Leif Dahlgren som suppleant.

§ 3.

På förslag av Överstyrelsen beslöts att vidtaga 

följande ändringar i föreningens stadgar:

§ 18, näst sista stycket, ändrades att lyda: ”Alla 
val ske öppet, såvida ej sluten omröstning be
gäres av minst fem (5) medlemmar”;

§ 19, parentesen i punkt 9, ändrades att lyda; ”Samt
liga under mom. 6, 7, 8 och 9 nämnda val för
siggå med öppen omröstning, såvida icke sluten 
sådan begäres av minst fem /5/ medlemmar”.

§ 4.

På förslag av överstyrelsen beslöts att slopa 

föreningens större hedersmärke och att antaga det mind

re som officiellt hedersmärke, att framdeles utdelas 

till härav förtjänta medlemmar.

Åt Överstyrelsen uppdrogs att utarbeta och i



stadgarna inrymma en beskrivning (form, måttuppgift 

etc.) över det härigenom nyantagna hedersmärket.

§ 5.

Samtliga enligt §§ 3 och 4 fattade beslut skulle 

konfirmeras av nästkommande allmänna sammanträde.

§ 6.

Ett av hr Birger Nylund väckt förslag, att Ö.S. 

genom sina egna ledamöter skulle handhava indrivan

det av årsavgifterna från de olika sektionernas med

lemmar, avslogs till förmån för hr David Karlssons 

(m.fl.) kontrayrkande, att Ö.S. liksom hittills 

skulle utse speciella sektionsinkasserare.

§ 7.

Fråga ang. anskaffande av ekonomisk garantifond 

för engagemang av en fotbolltränare diskuterades utan 

att leda till något beslut.

Intet vidare förekom, varför ordföranden här 

kunde avsluta det av endast ett 30-tal medlemmar be

sökta sammanträdet.


